
НАИМЕНОВАНИЕ КОДА 

Northgard - Svardilfari, Clan of the Horse (PC) 

ТЕКСТ УСЛОВИЯ ПОЛЬЗОВАНИЯ УСЛУГОЙ 

Внимание! Для запуска этого дополнения требуется Northgard. 

Led by Brok and Eitria, two spirited siblings, the Clan of the Horse are a quiet and sturdy 

people. They are also recognized by all as the best craftsmen and women of the known world. 

Starting bonuses: 

The clan starts with specific advantages: 

• Eitria and Brok are the 2 clan Warchiefs, they can be recruited in the Forge, instead of the 

usual Military Camps 

• Both Warchiefs can fight, mine ore and forge 

• Völund's Forge replaces the regular Forge 

• Villagers build and repair buildings faster 

When reaching fame levels, the Clan of the Horse will gain additionnal tool improvements and 

the ability to build a second Relic! 

The clan also has its own Relic, that will boost the Warchiefs survivability, forge and mining 

speed! 

Volund's Forge, Eitria and Brok 

The regular forge is replaced by Völund's Forge. Upgrading this forge will increase the forging 

speed by 20%. 

Eitria and Brok are the clan of the Horse’s Warchiefs. They can be recruited from Völund's 

Forge. They are at the center of the Clan mechanics, mainly because they are the only 

ones able to mine Stone or Iron, and Forge Tools, Weapons and Relics. 

To mine a deposit with one of the Warchiefs (or with both), no need to build a mine, 

just assign them directly to the ore. 

Lore Tree 

The Clan's Lore Tree will allow it to mine and forge more quickly, to gather Lore when mining or 

to boost it's general production when placing Relics. 

Upgrading civilian building will increase its population's happiness and they have access to 

a third upgrade for their Watch Towers! 
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trademarks of Shiro Games and may be registered trademarks in certain countries. All rights 

reserved. 

Видео: https://www.youtube.com/embed/mDN8PHOYnKc  

 

 

 

https://www.youtube.com/embed/mDN8PHOYnKc


АКТИВАЦИЯ 

Предназначено для получения доступа к личному кабинету пользователя для дальнейшей 

активации продукта. 

Инструкция по активации цифрового кода: 

1. Для доступа к личному кабинету перейдите по ссылке: https://www.mvideo.ru/code; 

2. Введите первые две цифры кода из e-mail/sms или чека (например 15-..); 

3. После ввода данных Вы будете переадресованы на страницу получения кода 

активации https://key.buka.ru/, на которой нужно ввести оставшиеся цифры Вашего 

кода из e-mail/sms или чека; 

4. После успешной активации Вы получите доступ к личному кабинету. Следуйте 

инструкциям в личном кабинете. 

 

Лицензионный ключ активируется в Steam. 

Как активировать ключ и начать играть: 

1. Если у вас не установлен Steam клиент, скачайте и установите его. 

2. Войдите в свой аккаунт Steam или зарегистрируйте новый, если у вас его еще нет. 

3. Чтобы активировать ключ, выберите пункт «Активировать через Steam...» в 

разделе «Игры» или «Добавить игру» в левом нижнем углу приложения и 

выберите там «Активировать через Steam...». 

4. Введите купленный ключ активации. 

5. После этого игра отобразится в разделе «Библиотека», и вы сможете её скачать. 

 

СИСТЕМНЫЕ ТРЕБОВАНИЯ 

Минимальные параметры для PC 

• Операционная система: Windows Vista 

• Процессор: Intel Core 2 Duo c тактовой частотой 2,0 ГГц или лучше 

• Оперативная память: 1 Гб 

• Видеокарта: Nvidia 450 GTS / Radeon HD 5750 or better 

• DirectX(R): 10 

• Звуковая карта: совместимая c DirectX 

 

https://www.mvideo.ru/code
https://key.buka.ru/
https://store.steampowered.com/login/
http://cdn.steampowered.com/download/SteamInstall.msi
https://store.steampowered.com/login/
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